
 
 
Ordinært afdelingsbestyrelsesmøde 5. februar 2019 
 
 
 
Fremmødte: 
 
For afdelingsbestyrelsen 
Formand  Conny Birkholm  CB 
Bestyrelsesmedlem Jette Lindberg  JL 
Bestyrelsesmedlem Niels Kristian NK  
Suppleant  Truels Ø.  TØ 
Suppleant  Bjarne E. Pedersen BP 
  
For Lejerbo    
Lokalinspektør John Hansen JH 
Driftschef  Lars Hansen LH 
 
Afbud:    
Bestyrelsesmedlem Carsten Nielsen CN 
Bestyrelsesmedlem Per Voigt  PV 
Suppleant  Sarah Martens SM   
 
 
Ad 1) Valg af dirigent 
 
CB blev valgt. 
 
 
Ad 2) Orientering vedr. affaldssortering ved Lars 

Hansen 
 
LH orienterede om kommunens krav til affaldssortering, som 
skal opstarte i 2019. De forskellige løsningsmodeller blev 
gennemgået. JH og LH har arbejdet videre med den løsning med 
rullecontainere, som blev drøftet ved sidste ordinære 
afdelingsbestyrelsesmøde.  
Der vil blive afholdt et særskilt orienteringsmøde for beboerne 
om affaldssorteingen.  
 
 
Ad 3) Nyt fra området ved John Hansen 
 
Der er stadig gang i malerarbejdet i blokkene og cykelkælderne. 
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Der er et par fraflytninger, herunder en intern. 
Snerydningen er blevet bedre efter den første gang hvor det sneede, hvor der var 
lidt udfordringer. 
 
 
Ad 4) Nyt fra administrationen ved Conny Birkholm 
 
Der blev orienteret om en sag med fodring af kat. 
 
CN er udtrådt af bestyrelsen og BP indtræder som bestyrelsesmedlem.  
SM er ligeledes udtrådt af bestyrelsen. 
 
 
Ad 5) Nyt fra andre bestyrelsesmedlemmer 
 
JL der har været en sag om støj imellem nogen naboer. 
 
NK der er problemer med parkering på græsplænen foran legepladsen. 
Der bliver eventuelt opsat nogen store sten, så der ikke længere bliver parkeret 
på stykket. 
 
NK der er meget mørk nede på vejen ved nr 1, det giver anledning til nogen 
farlige situationer for fodgængere da der er billister der kører meget stærkt der. 
JH der kommer mere lys i forbindelse med affaldssorteringsprojektet. 
 
 
Ad 6) Fremtidige opgaver fastelavn 
 
Det blev planlagt hvorledes den årlige fastalavnsfest, skal løbe af staben. 
 
 
Ad 7) Eventuelt 
 
JL, depositummet for leje af festlokale bør forhøjes. Dette blev drøftet men intet 
besluttet. 
 
 
Ad 8)  Næste møde 
 
Næste ordinære bestyrelsesmøde er den 5. marts 2019. 
 
 
 
Der blev takket for god ro og orden! 


